

Simon Schwarz

Globaler Effektenhandel

Eine rechtstatsächliche und rechtsvergleichende Studie zu Risiken, Dogmatik und Einzelfragen des Trading, Clearing und Settlement bei nationalen und internationalen Wertpapiertransaktionen

[Global Securities Trading. An Empirical and Comparative Legal Study on the Risks, Theory and Specific Issues of Trading, Clearing and Settlement in the context of Local and International Securities Transactions.]

Published in German.

The legal design of operational infrastructures for the efficient processing and settlement of securities transactions is a complex challenge that touches on diverse legal areas such as civil, commercial, corporate, banking, capital markets and private international law. Simon Schwarz analyses the current legal regime, develops a theoretic framework and offers solutions to long-standing problems.

Simon Schwarz Geboren 1978; Studium der Rechtswissenschaft in Hamburg und Genf; Masterstudium (LL.M.) an der University of Cambridge; wissenschaftlicher Assistent am Max-Planck-Institut für ausländisches und internationales Privatrecht in Hamburg; 2012 Promotion; 2013 Habilitation; seit 2009 als Rechtsanwalt tätig.



2016. XLV, 1037 pages. BtrIPR 112

ISBN 978-3-16-154248-0

DOI 10.1628/978-3-16-154248-0

eBook PDF 99,00 €

ISBN 978-3-16-153424-9

cloth 99,00 €

Order now:

[https://www.mohrsiebeck.com/en/book/globaler-effektenhandel-9783161542480?](https://www.mohrsiebeck.com/en/book/globaler-effektenhandel-9783161542480?no_cache=1&cHash=20b5f2eba139c1971170f93db007dadf)

[no_cache=1&cHash=20b5f2eba139c1971170f93db007dadf](https://www.mohrsiebeck.com/en/book/globaler-effektenhandel-9783161542480?no_cache=1&cHash=20b5f2eba139c1971170f93db007dadf)

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104